
ZAPISNIK 

 

sa petnaeste sjednice Turističkog vijeća TZO Bol održane 8. ožujka 2023. u Cetru za 

kulturu Bol. Sjednica je započela u 11.30 sati. 

Nazočni: Katarina Marčić, Vinko Martinić, Natalija Bilić, Jasmin Marinković, Danijel 

Čamber, Pero Šošić. 

Izočni: Miro Karmelić, Zdenka Petek 

Ostali nazočni: Ante Trutanić, direktor TZO Bol, Tonči Lalić, djelatnik Ureda TZO Bol, 

Ivana Bošković, ravnateljica CZK, Dijana Žderić, poduzetnički centar Aktiva, Juro 

Žuvić, Aktiva, Dijana Šabić, Aktiva. 

Sjednici predsjedava Katarina Marčić, predsjednica TV TZO Bol. 

Nakon pozdravljanja svih nazočnih Katarina Marčić, predsjednica TV TZO Bol,  

predložila je slijedeći: 

 

DNEVNI RED 

1. Prihvaćanje zapisnika sa prošle sjednice TV TZO Bol; 

2. Izvještaj o ostvarenim prihodima i izvršenim rashodima TZO Bol u 2022. godini; 

3. Realizacija Programa rada sa Financijskim planom TZO Bol za 2022. godinu; 

4. Izvještaj o radu Turističkog vijeća TZO Bol za 2022. godinu; 

5. Donošenje odluke o određivanju osnovice plaće i osnovnog koeficijenta za 

djelatnike TZO Bol; 

6. Definiranje ključnih dionika koji će aktivno sudjelovati u izradi akcijskog plana 

razvoja turizma; 

7. Razno 

 

Dnevni red  jednoglasno je prihvaćen. 

 

Ad 1. 

Turističko vijeće TZO Bol jednoglasno donosi  

 

ODLUKU 

prihvaća se Zapisnik sa prošle sjednice Turističkog vijeća TZO Bol 

 

Ad 2.  

 

Ante Trutanić, direktor TZO Bol, obrazložio je izvještaj o ostvarenim prihodima i 

izvršenim rashodima TZO Bol za 2022. godinu. 

Nakon završene rasprave Turističko vijeća TZO Bol jednoglasno donosi: 

ODLUKU 

Prihvaća se Izvještaj o ostvarenim prihodima i izvršenim rashodima TZO Bol za 2022. 

godinu 

 

Ad 3. 

Ante Trutanić, direktor TZO Bol, obrazložio je realizaciju Proigrama rada sa 

Financijskim planom TZO Bol za 2022. godinu. 

Nakon završene rasprave Turističko vijeće TZO Bol jednoglasno donosi: 



 

ODLUKU 

prihvaća se realizacija Programa rada sa Financijskim planom TZO Bol za 2022. godinu. 

 

Ad 4. 

Ante Trutanić, direktor TZO Bol, obrazložio je izvješće o radu Turističkog vijeća TZO 

Bol za 2022. godinu. 

Nakon završene rasprave Turističko vijeće TZO Bol, jednoglasno donosi: 

ODLUKU 

Prihvaća se Izvještaj o radu Turističkog vijeća TZO Bol za 2022. godinu. 

 

Ad 5. 

Ante Trutanić, direktor TZO Bol, obrazložio je donošenje odluke o određivanju osnovice 

plaće i osnovnog koeficijenta za djelatnike TZO Bol. 

Nakon završene rasprave Turističko vijeće TZO Bol jednoglasno donosi  

 

ODLUKU 

I 

prihvaća se Odluka o određivanju osnovice plaće i osnovnog koeficijenta za djelatnike 

TZO Bol. 

II 

Ova odluka stupa na snagu danom donošenja a primjenjuje se od 1. ožujka 2023. godine, 

kada ujedno prestaje vrijediti odluka od 1. veljače 2020. godine. 

 

 

Ad.6. 

Dijana Žderić, Aktiva: Potrebno je započeti sa prikupljanjem informacija u vezi sa 

izradom akcijskog plana razvoja turizma u Bolu. U tu svrhu napraviti ćemo anketni 

upitnik za svaku ciljanu skupinu koja sudjeluje u kreiranju turističke ponude Bola: 

privatni smještaj, agencije, hoteljeri, ugostitelji, trgovine, usluge prijevoza, adventure itd. 

Ove ankete su vrlo važne i treba se potruditi da dobijemo što više povratnih informacija. 

Vinko Martinić: predlažem da se ankete dignu online, ako je moguće na službenoj 

stranici www.bol.hr, nadalje predlažem da se u vezi sa organizacijom bolskih ljetnih noći 

Turističko vijeće aktivnije uključi u njihovu realizaciju. 

Ivana Bošković, ravnateljica CZK: do sada su bolske ljetne noći zajednički organizirali 

CZK, TZO Bol i Općina Bol, svatko u svome dijelu. Nikad nismo imali pritužbi turista na 

ovu manifestaciju, uvijek je to bilo od domćih ljudi. Držim da iz godine u godinu 

podižemo kvalitetu ove manifestacije. 

Katarina Marčić: predsjednica TZO Bol: potrebno je zatražiti na uvid natječaj koji 

raspisuje Općina Bol za održavanje ove manifestacije kako bi mogli pronaći model na 

koji se način Turističko vijeće dodatno može uključiti u organizaciju bolskih ljetnih noći i 

predložiti Općini Bol odrđene dopune i izmjene u natječaju. Nadalje, treba razmisliti o 

eventulanom uključivanju bolskih OPG-ova u okviru bolskih ljetnih večeri ili imati 

dodatni dan sa tematskom večeri OPG-ova. 

Natalija Bilić: Bilo bi dobro uključiti OPG-ove sa cijelog otoka u ovu priču. Naime, ovo 

se može proširiti i na hotele, jer hotel Bretanide konkretno ima posebne tematske večeri 

http://www.bol.hr/


gdje bi onda OPG-ovi mogli imati izložbeni prostor sa svojim proizvodima što bi moglo 

imati višestruku korist. Nadalje, treba razmisliti da se posebno uključi prouzvođače vina i 

maslinovog ulja na način da naši gosti sudjeluju u berbi maslina i grožđa što može biti 

posebna atrakcija a hoteljeri bi to mogli promotivno iskoristiti za produžetak turističke 

sezone. 

Petar Šošić: slažem se sa ovom idejom, razvoj OPG-ova je naša budućnost u turizmu, i 

ovaj segment treba početi posebno razvijati. 

Dijana Žderić, Aktiva: ovo je dobra ideja, potrebno je raditi na objedinjavanju OPG-ova 

na Braču. Naime, do sada to nije imalo previše smisla jer je bilo premalo OPG-ova na 

otoku i količine njihovih prozvoda nisu bile dovoljne, ali to se mjenja na bolje, sve više je 

zainteresiranih OPG-ova za ovaj vid suradnje. U tom smislu potrebne su određene 

stručne edukacije za njih te raspisati pozivne natječaje za njihovo sufinanciranje. 

Katarina Marčić, predsjednica TZO Bol: Općina Bol može predvidjeti određena sredstva 

u ovom smislu ali je potrebno u ovo uključiti i druge subjekte, poput Poljoprivredne 

zadruge Bol. 

Dijana Žderić, Aktiva: predlažem za početak da izradimo anketne upitnike za svaku 

fokus grupu, da ih dostavimo na uvid i nakon toga krenemo u njihovu realiaciju. 

Katarina Marčić, predsjednica TZO Bol: slažem se, u međuvremenu potrebno je da svi 

razmislimo i definiramo kome slati konkretno anketne upitnike. 

 

 

                                                                       Ad. 7 

Ante Trutanić, direktor TZO Bol, obavijestio je Turističko vijeće TZO Bol o 

aktivnostima TZO Bol u pripremi turističke sezone: nastup na turističkom sajmu u 

Munchenu i održanoj posebnoj prezentaciji u promociji nove avio linije Munchen-Brač; 

razgovor sa ID Rivom Tours; održavanju konferencije o održivom razvoju otoka; 

suradnja sa drugim TZ na otoku Braču; manifestacije krajem mjeseca travnja i u mjesecu 

svibanju; 

Natalija Bilić: Bilo bi dobro definirati sva ta događanja u jedan program kako bi mogli to 

dijeliti na društvenim mrežama. 

 
 
Sjednica je završila u 13 sati. 

 

 

 

 

 

 

 

        

ZAPISNIK SASTAVIO                                                 PREDSJEDNICA TV TZO BOL     

     

     Tonči Lalić                                                                            Katarina Marčić 


